
 

 

PAOOR.0002.8.2024.NJO 
 

PROTOKÓŁ NR VIII/2024 
z VIII sesji Rady Miejskiej w Śremie 

 
Obrady rozpoczęto 26 listopada 2024 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

w Śremie, o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:58 tego samego dnia. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. (Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu) 

• Radny Łukasz Brzeziński – nieobecny usprawiedliwiony. 
 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Baum Sławomir – Radca Prawny, 
2. Bednarowicz Katarzyna – Naczelnik PPS, 
3. Lewandowski Krzysztof – Skarbnik Gminy Śrem, 
4. Mielcarek Robert – Naczelnik PRK, 
5. Ratajczak Sławomir – Zastępca Burmistrza Śremu, 
6. Świdurska Maria – Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Śremie (CUS), 
7. Tomyślak Dorota – Sekretarz Gminny Śrem, 
8. Wiśniewski Grzegorz – Burmistrz Śremu, 
9. Kocemba Józef - Członek Zarządu Towarzystwa Pomocy Potrzebującym 

im. Św. Brata Alberta "Nadzieja" w Śremie,  
10. Majsner Emil – Radny Powiatu Śremskiego, 
11. Wawrzyniak Paweł – Przewodniczący Śremskiej Rady Sportu.  

 
(Zawiadomienia o sesji Rady, ogłoszenie, stanowią załącznik nr 2 do protokołu) 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Śremie Tomasz Klaczyński, otwierając 
VIII sesję Rady Miejskiej, powitał Radnych, Burmistrzów, Panią Sekretarz, Pana 
Skarbnika, pracowników Urzędu, Panią Dyrektor CUS oraz przybyłych na sesję 
gości.  
 W dalszej kolejności stwierdził, że na sali jest obecnych 20 radnych, a więc 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
  Następnie poinformował, że obrady Rady są transmitowane 
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 
gminy, w związku z tym poprosił o niewypowiadanie nazwisk czy informacji, 
które mogłyby w jakikolwiek sposób naruszyć dobra osobiste osób trzecich. Dane 
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osobowe są chronione zgodnie z rozporządzeniem o ochronie danych 
osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 roku i ich podanie bez wyrażenia zgody przez 
osobę zainteresowaną jest zagrożone karami przewidzianymi w rozporządzeniu. 
    
 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński poinformował, że wpłynęły 
2 wnioski o uwzględnienie w porządku obrad projektów uchwał. Wnioski zostały 
złożone przed zwołaniem sesji. W związku z powyższym zostały uwzględnione już 
w porządku obrad. (Wnioski stanowią załącznik nr 3 do protokołu) 

 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś 

propozycje zmiany porządku obrad? 
Radni nie zgłosili innych propozycji zmian do porządku obrad VIII sesji 

Rady. 
 
Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Śremie. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady: 

a) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego kierowania 
mieszkańców Gminy Śrem do Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Mosinie w latach 2024-2026; 

b) uchylający uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów; 
c) w sprawie ustanowienia pomników przyrody w Gaju; 
d) w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w 

celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2026-2028; 
e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Ks. Piotra Wawrzyniaka 
w Mechlinie; 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ks. Jana 
Kajetańczyka w Śremie; 

g) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
górniczego w Lucinach - złoża kruszywa naturalnego "Luciny IV" – część I;  

h) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
"Mechlin-południe"; 
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i) zmieniającej uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego 6 terenów położonych na obszarze "Helenki" w Śremie; 

j) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lądowiska 
na potrzeby SOR w Śremie;  

k) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 
o nr ewid.537/2, obręb Śrem; 

l)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu górniczego w Niesłabinie - złoża 
kruszywa naturalnego „Niesłabin JS”. 

5. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia Rady Miejskiej w Śremie w sprawie 
ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
warunków korzystania z nieruchomości przez jednostki organizacyjne. 

6. Sytuacja Rady Nadzorczej Śremskich Wodociągów Sp. z o. o. w Śremie 
w okresie od 1 maja do 29 listopada 2024 r.  

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
8. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
9. Zamknięcie sesji. 

 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołów z VII sesji Rady Miejskiej w Śremie. 

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński poinformował, że protokół był 
wyłożony do wglądu w Zespole Obsługi Rady. Do protokołów nie zgłoszono 
uwag. 

W związku z powyższym stwierdził, że protokół z VIII sesji Rady Miejskiej 
w Śremie został przez Radę przyjęty bez odczytywania. 

 
 
Ad. 4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady: 
 

a) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego kierowania 
mieszkańców Gminy Śrem do Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Mosinie w latach 2024-2026; 

Projekt uchwały zreferowała Dyrektor CUS, Maria Świdurska. 
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
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 Przewodnicząca Komisji Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia 
i Środowiska, Justyna Bąkowska poinformowała, że Komisja zaopiniowała 
projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 

 
Uchwała Nr 66/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 66/VIII/2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 
 

b) uchylający uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów; 
Projekt uchwały zreferował Skarbnik, Krzysztof Lewandowski. 
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Katarzyna Łeńska-Szewczak 
poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
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(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 67/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 67/VIII/2024 stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 
 
 

c) w sprawie ustanowienia pomników przyrody w Gaju; 
Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz. 
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 Przewodnicząca Komisji Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia 
i Środowiska, Justyna Bąkowska poinformowała, że Komisja zaopiniowała 
projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 68/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 68/VIII/2024 stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 
 
 

d) w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w 
celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2026-2028; 



 

6 

 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz. Zgłosiła 
również autopoprawkę do projektu uchwały. (Autopoprawka stanowi łącznik nr 
7 do protokołu) 
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Katarzyna Łeńska-Szewczak 
poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 69/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 69/VIII/2024 stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 
 
 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego przy ul. Ks. Piotra Wawrzyniaka 
w Mechlinie; 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
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 Przewodnicząca Komisji Wsi i Samorządu, Nina Stępa, oraz 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju, Piotr Mulkowski, poinformowali, 
że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 70/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 70/VIII/2024 stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 
 
 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ks. Jana 
Kajetańczyka w Śremie; 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju, Piotr Mulkowski 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 



 

8 

 

Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 71/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 71/VIII/2024 stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 
 
 

g) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
górniczego w Lucinach - złoża kruszywa naturalnego "Luciny IV" – część I;  

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 Radny Artur Konon zapytał, jakie skutki dla środowiska naturalnego 
niosą tego typu kopalnie oraz czy właściciel składa deklarację, w jaki sposób 
będzie odnawiany teren po zamknięciu kopalni. 
 Naczelnik PPS Katarzyna Bednarowicz odpowiedziała, że te kwestie są 
ustalane przez inny organ w wydawanej koncesji i zatwierdzanej dokumentacji 
geologicznej. Dokumentacja ta musi wskazywać skutki dla środowiska, a jeżeli 
jest zatwierdzona, to oznacza to, że istotnych skutków na środowisko nie 
wywiera. Dodała, że jest również prognozowany kierunek   rekultywacji takiego 
terenu po eksploatacji, zazwyczaj jest rolny, w tym przypadku przewiduje się, że 
będzie to zbiornik wodny.  
Dyskusji zakończono. 
 
 Przewodnicząca Komisji Wsi i Samorządu, Nina Stępa, oraz 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju, Piotr Mulkowski, poinformowali, 
że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
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Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 72/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 72/VIII/2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 
 
 

h) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
"Mechlin-południe"; 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 Przewodnicząca Komisji Wsi i Samorządu, Nina Stępa, oraz 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju, Piotr Mulkowski, poinformowali, 
że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (BRAK GŁOSU), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
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Uchwała Nr 73/ VIII/2024 większością głosów „ZA” została podjęta. 
(Uchwała Nr 73/VIII/2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 
 
 

i) zmieniającej uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego 6 terenów położonych na obszarze "Helenki" w Śremie; 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 
 Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju, Piotr Mulkowski 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 74/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 74/VIII/2024 stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 
 
 

j) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lądowiska 
na potrzeby SOR w Śremie;  

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
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W dyskusji głos zabrali: 
 Radny Jakub Strzelec zwrócił się z prośbą, by nie wycinać 2 drzew, które 
rosną od strony jeziorka. Dodał, że nie wchodzą one w teren planowanego 
lądowiska, jednak przy budowaniu nowych ścieżek, by pamiętać o ich 
niewycinaniu. 
 Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński zapytał, kto poniesie koszty 
przebudowy ścieżek? 
 Burmistrz Grzegorz Wiśniewski odpowiedział, że gmina przez to, iż 
oddaje teren, to stoi na stanowisku, że koszty powinien ponieść Szpital 
Powiatowy w Śremie lub Starostwo Powiatowe w Śremie. 
 Dyskusji zakończono. 
 
 Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju, Piotr Mulkowski 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 75/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 75/VIII/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 
 

k) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 
o nr ewid.537/2, obręb Śrem; 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
  
 Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 



 

12 

 

Dyskusji nie podjęto. 
 
 Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju, Piotr Mulkowski 
poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 76/ VIII/2024 jednogłośnie została podjęta. 
(Uchwała Nr 76/VIII/2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 
 
 
l) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu górniczego w Niesłabinie - złoża 
kruszywa naturalnego „Niesłabin JS”; 

Projekt uchwały zreferowała Naczelnik PPS, Katarzyna Bednarowicz.  
 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
Dyskusji nie podjęto. 
 

Przewodnicząca Komisji Wsi i Samorządu, Nina Stępa poinformowała, że 
Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. Natomiast Przewodniczący 
Komisji Komunalnej i Rozwoju Piotr Mulkowski, poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia ww. uchwały. 
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Wyniki głosowania: ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (PRZECIW), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz 
(PRZECIW), Tomasz  Klaczyński (PRZECIW), Artur Konon (PRZECIW), Adam 
Lewandowski (PRZECIW), Krzysztof Lewandowski (PRZECIW), Katarzyna Łeńska-
Szewczak (PRZECIW), Andrzej  Mieloszyński (PRZECIW), Piotr Mulkowski 
(PRZECIW), Tomasz Przybylski (PRZECIW), Katarzyna Sarnowska (PRZECIW), 
Maria Sokołowska-Nowak (PRZECIW), Nina Stępa (PRZECIW), Cezary Strzelec 
(PRZECIW), Jakub Strzelec (PRZECIW), Edward Szczepański (PRZECIW), Paulina 
Szulc (PRZECIW), Tomasz  Wojna (PRZECIW), Bartosz Żeleźny (PRZECIW), 
Zdzisław Żeleźny (PRZECIW) 
 
Projekt uchwały jednogłośnie został odrzucony. 

 
 
 
Ad. 5. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia Rady Miejskiej w Śremie w sprawie 
ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
warunków korzystania z nieruchomości przez jednostki organizacyjne.   

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński poinformował, że punkt obrad 
dotyczy projektu obwieszczenia Rady Miejskiej w Śremie i jest to teksty jednolity 
uchwały nad którym rada już obradowała, w związku z powyższym proponuje 
przejść do ich przegłosowania bez omawiania i dyskusji. Zapytał, czy Radni 
wyrażają na powyższe zgody.  Dodał, że zgłoszono autopoprawkę dot. podstawy 
prawnej. (Autopoprawka stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 
 Radni wyrazili zgodę. 
 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem ww. obwieszczeniem.  
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Justyna  Bąkowska (ZA), Łukasz  Brzeziński (NIEOBECNI), Jerzy Cieślewicz (ZA), 
Tomasz  Klaczyński (ZA), Artur Konon (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Katarzyna Łeńska-Szewczak (ZA), Andrzej  Mieloszyński (ZA), 
Piotr Mulkowski (ZA), Tomasz Przybylski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Maria 
Sokołowska-Nowak (ZA), Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Jakub Strzelec 
(ZA), Edward Szczepański (ZA), Paulina Szulc (ZA), Tomasz  Wojna (ZA), Bartosz 
Żeleźny (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
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Obwieszczenie Nr 8/ VIII/2024 zostało podjęte jednogłośnie. 
(Obwieszczenie Nr 8/VIII/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 
 
 

Raport z przeprowadzonych głosowań podczas VIII sesji stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu. 
 
 
Ad. 6. Sytuacja Rady Nadzorczej Śremskich Wodociągów Sp. z o. o. w Śremie 
w okresie od 1 maja do 29 listopada 2024 r.  

Informację radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję w związku 
z czym odstąpiono od jej referowania. (Informacja stanowi załącznik nr 19 
do protokołu) 
 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 Radny Adam Lewandowski stwierdził, że wie, iż powoływanie Rady 
Nadzorczej jest kompetencją Burmistrza. Dodał, że nie może być głuchy na 
słowa z wielu źródeł, mówiące o silnej rotacji w zakresie członkostwa w Radzie 
Nadzorczej. Przypomniał, że do Rady Nadzorczej wybiera się zgodnie z prawem, 
ludzi, którzy tylko i wyłącznie będą reprezentować interes tejże spółki. 
Poinformował, że z obserwacji wynika, że dwóch członków Rady Nadzorczej 
reprezentuje gminy, gdzie Spółka Śremskie Wodociągi wykonuje bardzo duży 
zakres zadań. W jednej z tych gmin na zasadzie porozumienia Śremskie 
Wodociągi obsługują cały system wodno-kanalizacyjny, a w drugiej gminie 
również na mocy porozumienie sprzedawana jest hurtowo woda. W związku z 
powyższym Klub Wyborców Adama Lewandowskiego złożył wniosek o 
przedstawienie omawianej informacji. Poinformował, że z przekazanej 
informacji wynika, iż jedna z tych dwóch osób już się wycofała z Rady 
Nadzorczej. Dodał, że z informacji, jakie posiada, wynika, że osoba rezygnuje z 
zasiadania w Radzie Nadzorczej, chociaż wyrażała zgodę na członkostwo w 
Radzie ze względu na to, że chce reprezentować interesy własnej gminy. Zwrócił 
się z prośbą o otrzymanie informacji, czy te dwie osoby faktycznie tylko i 
wyłącznie reprezentują interes spółki, czy reprezentują interesy gminy, z 
których pochodzą bądź są zatrudnieni.  
 Burmistrz Grzegorz Wiśniewski odpowiedział, że jeżeli chodzi o kwestie 
powołania tych osób do Rady Nadzorczej, to nie zgadza się z twierdzeniem, że 
przynajmniej jedna z tych osób reprezentuje gminę, ponieważ by 
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reprezentować gminę w danym organie musi zostać podjęta uchwała organu 
stanowiącego takiej gminy, a tutaj takiej sytuacji nie było. Dodał, że dwie osoby 
zostały powołane do Rady Nadzorczej Śremskich Wodociągów z uwagi na to, że 
taka jest kompetencja Zgromadzenia Wspólników Spółki Śremskie Wodociągi. 
Zwrócił uwagę, że ustawa Kodeks spółek handlowych szczegółowo reguluje 
takie okoliczności – zacytował art.  2141 § 1 i § 2 oraz art. 219 § 2. Przekazał, że 
w Jego ocenie nie zachodzi w tym przypadku żaden konflikt interesu. 
Poinformował, że w przypadku pierwszej z tych gmin, której osoba jest 
mieszkańcem, to na jej teren w sposób hurtowy sprzedawana jest woda, a w 
kolejnych latach planuje się podnieść stawkę sprzedaży wody hurtowej, 
ponadto omawiana gmina podpisała umowę z WFOŚiGW na kwotę ok. 20 mln 
zł na rozbudowę infrastruktury wodno-kanalizacyjnej, która będzie się 
„wpinała” w Kalejach, czyli z tytułu podatku będą to dodatkowe wpływy do 
budżetu gminy Śrem. Natomiast w przypadku drugiej osoby, która jest również 
Radcą Prawnym nie rozumie zarzutów, ponieważ Ustawa o radcach prawnych 
w art. 15 jasno określa konflikt interesów przy wykonywaniu zawodu. Dodał, że 
istotne w przypadku Radców Prawnych jest też fakt, że jest to zawód 
szczególnego zaufania i żaden z radców nie podjąłby się działalności niezgodnej 
z przepisami prawa, co mogłoby spowodować utratę możliwości wykonywani 
zawodu. Podsumowując, stwierdził, że próba interpretacji przepisów przez 
Radnego jest zbyt daleko idąca, bo idąc jej tokiem, można by stwierdzić, że 
niewłaściwe jest podpisywanie umów przez pracowników/prezesa spółki z ich 
rodzinami na dostawę wody czy odbiór ścieków. 
 Radny Bartosz Żeleźny zapytał, jak odniesie się w takim przypadku 
Burmistrz do art. 24f pkt. 2 Ustawy o samorządzie gminnym. Stwierdził, że o 
tym przepisie chyba zapomniano, gdy w skład Rady powołano 
wójta/burmistrza/prezydenta miasta. Poprosił o wyjaśnienie, czy w tej sytuacji 
praca Rady nie była obarczona błędem prawnym. 
 Burmistrz Grzegorz Wiśniewski odpowiedział, że przetoczony przez 
Radnego art. wskazuje, że wybór z mocy prawa był nieważny. Wskazana osoba 
w ramach oświadczenia zgodnie z kodeksem cywilnym uchyliła się od czynności 
prawnych. Dodał, że w tym czasie nie były procedowane żadne istotne sprawy 
dla spółki. Po rezygnacji tej osoby dokonano zmiany w składzie Rady. Rada 
pracuje aktualnie w składzie 5-osobowym i jest władna do podejmowania 
wiążących decyzji.  
 Radny Adam Lewandowski ponownie podkreślił, że powoływanie 
członków Rad Nadzorczych to jest kompetencja Burmistrza. Stwierdził, że Radni 
mają takie kompetencji i muszą informować o sygnałach, jakie do nich 
dochodzą. Dodał, że przepisy przepisami, ale trzeba reagować na różne 
sytuacje.  Przekazał, że chodzi tylko o dobry interes wodociągów. 
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Dyskusji zakończono. 
 
 
Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję w związku 
z czym odstąpiono od jego referowania. (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 20 
do protokołu) 
 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  

Dyskusji nie podjęto. 
 
 
Ad. 8 Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

 
 Radny Piotr Mulkowski przekazał, że na ręce Przewodniczącego złoży 3 
interpelacje dot.: rynku, remontu w szkołach, wywozu odpadów. Następnie 
zapytał, czy Burmistrz posiada informacje dotyczące wydawania bezpłatnych kart 
wstępu na obiekt przez spółkę Śremski Sport indywidualnym osobą oraz, czy 
zdarzały się niefakturowane imprezy. 
 Burmistrz Grzegorz Wiśniewski odpowiedział, że zwróci się do członków 
Rady Nadzorczej o sprawdzenie i przedstawienie pisemnej informacji. 

 
 
Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Józefowi Kocembie – 

Członek Zarządu Towarzystwa Pomocy Potrzebującym im. Św. Brata Alberta 
"Nadzieja" w Śremie. 
 

Pan Józefowi Kocembie przekazał, że w nawiązaniu do wniosku 
Towarzystwa w sprawie powstania ogrzewalnie na terenie gminy oraz 
zabezpieczenia środków na ten cel w budżecie na 2025 rok, chciałby 
poinformować, iż złożył pismo o wycofanie przedmiotowego wniosku. Dodał, że 
otrzymał od Burmistrza 14 stronicową odpowiedź, która zawierała m.in. wycenę 
kosztów w czterech wersjach. Przekazał, że docenia profesjonalizm i nakład 
pracy w przygotowanie tej odpowiedzi.  Ponadto poinformował, że udało mu się 
zabezpieczyć los 4 bezdomnych: jednemu pomógł dostać się na odwyk do 
Kościana, jednemu załatwił pracę w stadninie koni w Jaszkowie, a dwaj pozostali 
również będą mieć dach nad głową w okresie zimowym. 
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Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński podziękował Panu Józefowi za 

pomoc tym ludziom oraz pogratulował wytrwałości. 
 
Radny Jakub Strzelec zapytał, czy odpowiedź urzędu w tej sprawie będzie 

dostępna. 
 
Burmistrz Grzegorz Wiśniewski odpowiedział, że można się z nią zapoznać 

w Pionie Edukacji i Usług Społecznych. 
 
  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Radni złożyli następujące interpelacje: 

1) Przewodniczącego Rady T. Klaczyńskiego w sprawie zamieszczania w BIP 

informacjo o ofertach pracy; 

2) Radnego Jakuba Strzelca dotycząca zejścia do Miejskiego Parku im. 

Puchalskiego z chodnika przy ul. Kilińskiego w Śremie; 

3) Radnej Marii Sokołowskiej - Nowak dotycząca wykonania bezpiecznego 

przejścia dla pieszych przez ul. Sikorskiego w miejscowości Psarskie; 

4) Radnej Marii Sokołowskiej - Nowak dotycząca usytuowania przystanku 

komunikacji miejskiej w Grzymysławiu w miejscu przystanku, na którym 

zatrzymuje się autobus szkolny; 

5) Radnej Marii Sokołowskiej - Nowak dotycząca zwiększenia częstotliwości 

odbioru odpadów BIO zielonych w okresie od miesiąca kwietnia/maja do 

września/października; 

6) Radnej Justyny Bąkowskiej, z prośbą o zamontowanie lustra drogowego 

przy ulicy Polnej w Błociszewie. 

 
 

 Następnie poinformował, że sesja budżetowa zaplanowana jest na 17 
grudnia 2024 r. o godz. 16:00. Natomiast kolejna sesja robocza na 27 lutego 
2025 r. 
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Ad. 9 Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący Rady – Tomasz Klaczyński stwierdził, iż porządek VIII sesji 

Rady Miejskiej w Śremie został wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godz. 16:58 
dziękując wszystkim za przybycie. 
 
 
 
 
 
 
          Przewodniczyła: 
       Przewodniczący Rady Miejskiej 
            /-/ Tomasz Klaczyński 
 
 
 
 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych. 
2. Zawiadomienia o sesji Rady. 
3. Wnioski Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad.  
4. Uchwała Nr 66/ VIII/2024 w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego kierowania mieszkańców Gminy Śrem do 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie w latach 2024-2026; 

5. Uchwała Nr 67/ VIII/2024 uchylająca uchwałę w sprawie opłaty od 
posiadania psów; 

6. Uchwała Nr 68/ VIII/2024 w sprawie ustanowienia pomników przyrody 
w Gaju; 

7. Autopoprawka do uchwały Nr 69/ VIII/2024; 
8. Uchwała Nr 69/ VIII/2024 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej 
na lata 2026-2028; 

9. Uchwała Nr 70/ VIII/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Ks. Piotra 
Wawrzyniaka w Mechlinie; 
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10. Uchwała Nr 71/ VIII/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
położonego przy ul. Ks. Jana Kajetańczyka w Śremie; 

11. Uchwała Nr 72/ VIII/2024 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu górniczego w Lucinach - złoża 
kruszywa naturalnego "Luciny IV" – część I;  

12. Uchwała Nr 73/ VIII/2024 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru "Mechlin-południe"; 

13. Uchwała Nr 74/ VIII/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego 6 terenów położonych na 
obszarze "Helenki" w Śremie; 

14. Uchwała Nr 75/ VIII/2024 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego lądowiska na potrzeby SOR w Śremie;  

15. Uchwała Nr 76/ VIII/2024 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid.537/2, obręb 
Śrem; 

16. Autopoprawka do obwieszczenia. 
17. Obwieszczenie Nr 8/ VIII /2024 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania z 
nieruchomości przez jednostki organizacyjne. 

18. Raport z przeprowadzonych głosowań podczas VIII sesji. 
19. Sytuacja Rady Nadzorczej Śremskich Wodociągów Sp. z o. o. w Śremie 

w okresie od 1 maja do 29 listopada 2024 r. 
20. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 


